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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het middel Alemtuzumab (ingezonden 
26 februari 2013). 

Vraag 1
Klopt het dat het bedrijf Genzyme de toegang tot het geneesmiddel Alemtu-
zumab voor patiënten met agressieve multiple sclerose (MS) heeft terugge-
trokken?1 

Vraag 2
Bent u ervan op de hoogte dat Alemtuzumab al op de markt is voor bepaalde 
vormen van bloedkanker, maar recentelijk is aangetoond dat het product ook 
goed werkt bij multiple sclerose, in een vele malen lagere dosis dan bij 
bloedkanker? Is de geuite verwachting dat Alemtuzumab voor MS, hoewel 
veel lager in dosering dan voor bloedkanker, voor een veel hogere prijs op de 
markt zal worden gebracht, gerechtvaardigd? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat er geen grond is voor deze verwachte prijsstijging, 
behalve winstmaximalisatie, zeker gezien er minder productiekosten gemaakt 
worden en het patiëntenaantal juist stijgt? 

Vraag 4
Kunt u aangeven of er patiënten met agressieve multiple sclerose in 
Nederland gedupeerd gaan worden door deze handelwijze van Genzyme en 
wat de reikwijdte van hun probleem dan zou zijn? Wat zijn uw mogelijkheden 
om in te grijpen in het belang van de Volksgezondheid?

1 BMJ 2013;346:f275 (gepubliceerd 18 januari 2013)
BMJ 2012;345:e8346 (gepubliceerd 12 december 2012)
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